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Ärende Notering Ansvar 
Föregående protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det.   
 
 

Runda i lagen Herr utv; det går jämn-tungt nu, många sjuka 
F05/06; gott mod, många aktiviteter 
F07/08 ivriga trots att det går lite tungt 
P07: har tappat sina målvakter,  
Damlaget; lite tungt just nu, vi är inte så många, och 
många sjuka 
Herrlaget: det går helt ok. Tappat några spelare men 
vi har en stabil trupp. poängmässigt har det gått 
riktigt bra. 
 

 
 
 

Spelar/ledarintervjuer Vilka frågor är viktiga att lyfta?  
Bra frågor sist,  
Intervju med ledare som slutar - finns det fler frågor?  
Hur vill ni spelare få det presenterat? 
Fungerar att komma och intervjua under träningarna, 
vill få lite respons, tex på vilka som kommer att 
fortsätta 

 

Nytt från sektionen - 
Östen Berglunds 
minnesfond - 
målvaktsträning 

En målvaktsutbildning idag, gått ut mail till alla 
ledare. Oskar Stensson, som gått RIG håller i det. 
Väldigt duktig kille. Idag var det bara 3 målvakter 
närvarande, hoppas på fler nästa tillfälle. 
Nästa gång blir preliminärt 16/3 
Sedan blir det några ggr i höst. 

 

Nolia Information från Gunilla 
Vi får städningen på Nolia, första veckan i augusti. 
Nolia har även frågat om vi är intresserade av 
skogsNolia, och det är bara en helg. Vi har svarat att 
vi är intresserade, men vi vill veta hur många som 
krävs.  

 



Ledarutbildning 19/2 kl. 
18-20  

Mattias Bergsdorf och Linda från Sisu håller i det. 
16 ledare är hittills anmälda, vi hoppas att det blir en 
bra kväll. 

 
 

Etableringsstöd/föreläsnin
gsserie 

Vi har fått pengar från Sisu 
5 träffar inplanerade 

 

Möte med förbundet 20/2 
 
 

Har ni några frågeställningar ni vill att vi tar med 
oss? Vad är viktigt att vi framför? 
 
En del av frågorna kommer att vara: 
Att vara en del av folksporten. Hur ser vi på 
värvningar på ungdomssidan? Hur får vi spelare att 
spela innebandy längre upp i åldrarna? 
 
Kan vi ta upp att det inte är någon utveckling för 
spelare i utvecklingsserierna om de plockar ner en 
massa spelare från tex div 2?  
Domarkvaliten är väldigt ojämn, kan vi ta upp det? 
 

 

Hallrådsträff 
 
 
 
 
Nya taggar till hallarna 

Vad vill spelarråd och föräldrar att vi framför? 
totalrenovera omklädningsrummen, Dålig luft i 
Hammarhallen, ringklockan i Vännäsby fungerar ej,  
Hur får vi tillgång till musikanläggningen på Lilja? 
 
Vad gäller? Nytt taggsystem i alla hallar, men det är 
bara ledare som får nya taggar. De hämtas ut av 
Katarina eller Stina. 
 

 

Flytt av 
föreningsutvecklare 

Han sitter nu på medborgarhuset, till höger och 2 
trappor upp, plan 5 

 

Sponsring samt 
utbildning/träff 

Vi jobbar hela tiden med att få in nya sponsorer. Det 
kommer 3-4 nya sargreklamer nu. På sargreklamen 
får vi in 3000:-/år i 3 år. 
Vi håller på att eska pengar till innebandygalan. 
Utbildning om hur man tjänar pengar till föreningen. 

 

Innebandygalan 30/3 
kl. 17-19 

2 från varje lag hjälper till, tillagning, dukning, eller 
städa bort 
2 långpannekakor med kladdkaka/lag 
Nästa sektionsmöte är de föräldrar som ska jobba 
med på mötet. 

 

Cup för 11:or Tjejerna 10/3 
Killarna 16/3 

 

Årsmöte 11/3 Alla ledare äter middag innan årsmötet. 
Situationen i föreningen - ganska många nyval ska 
ske. I huvudstyrelsen ska det in några nya personer. I 
sektionerna sitter de flesta kvar, så där är det lugnt. 

 

Övriga frågor 
 

High five - vad innebär det?  



Öka kunskapen om kränkningar, barn som far illa etc 
för ledarna 

Enbart sektionen: 
Arbete med High five 

Vi träffas ev tisdag v.9  

Klädinlämning 16/4 kl. 19-20  
Ledarträff 
 

8/4 kl. 17.30-19.30  

Locker room talk Vi skickar en fråga om det och hör efter var det ligger 
i tiden för oss 

 

Övriga frågor Intervjuer i seniorlagen: 
Dam: Stina 
Herr: Katarina 
Herr utv: Christer 
Samarbete med studieförbundet 

 

Noterats av: Katarina Eriksson 


